二零一八年七月

JULY 2018

02-06/07





主席兼名譽校監王賢誌先生帶領42位 「有品足球大使」前往越南,進行多 項交流活動,並與朝陽足球會球隊進行 友誼賽,在球場上揮灑友誼的汗水。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, led 42 Soccer Ambassadors to Vietnam to participate in a series of exchange activities. They had a friendly match with the soccer team from Duong Minh Saigon Soccer Club, sprinkling the sweat of friendship at the football court.











28/06

東華三院小學聯校「有品足球大使」計劃 — 越南文化交流團2018啟動禮

Kick-off Ceremony of TWGHs Joint Primary Schools Soccer Ambassador Programme - Cultural Exchange Tour to Vietnam 2018

主席兼名譽校監王賢誌先生及香港浸會大學運動及體育學系 副教授雷雄德博士在啟動禮上主持授旗儀式,並與董事局 成員一同主持啟動禮。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, Dr. Lobo LOUIE, Associate Professor of Department of Sports and Physical Education, Hong Kong Baptist University presented a flag to the Soccer Ambassadors and officiated at the Kick-off Ceremony with other Board Members.





甫智方舟 2018

Fuzhifangzhou 2018

主席兼名譽校監王賢誌先生與董事局 成員帶領36位本院屬校中學生,到訪 河南開封市參與體驗和義工活動。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, and Board Members led 36 TWGHs secondary school students to join the engagement and volunteering activities at Kaifeng City, Henan Province.



08-14/07

閔港兩地學生科技挑戰營

STEM Challenge Camp for the Schools of TWGHs and Minhang District



主席兼名譽校監王賢誌先生(右七)與上海閔行 區委常委、統戰部李紅珍部長(左七)帶領一眾 嘉賓主持挑戰營的開幕儀式。

Mr. Vinci WONG (right 7), the Chairman cum Honorary Supervisor, Ms. Li Hongzhen (left 7), Chairlady of The United Front Work Department cum member of Standing Committee of Shanghai Minhang District, and other guests officiated at the opening ceremony of the Challenge Camp.

東華三院幼兒園聯合畢業典禮

Joint Graduation Ceremony of Tung Wah Group of Hospitals Nursery Schools



主席兼校監王賢誌先生陪同 主禮嘉賓勞工及福利局局長 羅致光博士GBS太平紳士(左) 頒發畢業證書予活潑精靈的 畢業學生。

Dr. the Hon. LAW Chi Kwong (left), GBS, JP, Secretary for Labour and Welfare, accompanied by Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Supervisor, presented graduation certificates to the lovely graduates.

董事局成員輪東宴

Directors' Dinner



• 王賢誌主席(右)致送相冊及紀念狀予2018年7月 榮休的社會服務科總主任姚子樑先生。

Mr. Vinci WONG (right), the Chairman, presented a photo album and a certificate of appreciation to Mr. YIU Tze Leung, Ivan, Community Services Secretary, who retired in July 2018.

本年度第一次董事局成員輪東宴是由蔡榮星副主席、譚鎮國 副主席、韋浩文副主席、蔡加怡總理、晏紫總理、吳國榮總理、 秦覺忠總理、鄧明慧總理及李澤浩總理設宴款待,當晚出席的 嘉賓除了現屆及歴任董事局成員,更有不少一直支持東華三院 服務的善長及友好參與其中。

The first Directors' Dinner was hosted by Vice-Chairmen, including Dr. TSOI Wing Sing, Ken, Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf, and Mr. WAI Ho Man, Herman, as well as Directors, including Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Ms. YAN Zi, Mr. NG Kwok Wing, Michael, Mr. TSUN Kok Chung, Richard, Ms. TANG Ming Wai, Mandy and Mr. LEE Chak Hol, Michael. In addition to former and current Board Members, a number of donors and friends of TWGHs were also participated in this event.









東華三院年輕長者無伴奏樂隊Upbeat 投入表演,贏得嘉賓不少掌聲。

Members of "Upbeat", a young old A Cappella team of TWHGs, received great applause from the guests for their wholehearted performance.



服務第壹大獎2018頒獎典禮

Top Service Awards 2018 Prize Presentation Ceremony



在《壹周刊》舉辦的「服務第壹大獎2018」頒獎典禮中,東華三院榮獲 「慈善機構組別獎」及「Best of the Best大獎」兩項殊榮,可喜可賀。

In the "Top Service Awards 2018" organised by Next Magazine, TWGHs proudly received the "Category Award of Charitable Organisation" and the "Best of the Best Award".

14/07

東華三院傑出學生獎 暨香港中學文憑考試優異成績獎頒獎禮

Prize Presentation Ceremony for

TWGHs Student of the Year Award cum HKDSE Outstanding Awards

